

## 冲突矿产政策声明

尊敬的客户：

厦门唯恩电气有限公司，注册地址：厦门火炬高新区（翔安）产业区山亭路 602 号，特此声明如下：

厦门唯恩电气有限公司一直坚持把全球社会责任作为我们的目标，实施道德采购，促进产业链可持续发展。

“冲突矿物”是指锡、钽、钨、金等原产于刚果民主共和国及其周边国家的矿物，这些矿物的销售可能为这些国家持续的武装冲突提供了财力支持。厦门唯恩电气有限公司作为世界公民，高度重视冲突矿物问题，并采取行动处理这一问题。

冲突矿物问题在电气和其他产业受到广泛关注，这一问题极其复杂，需要企业、政府和非政府组织的承诺和合作才能解决。我们宣示并承诺不接受使用来自冲突矿区的金属；同时，亦要求厦门唯恩电气有限公司的供应商：

- 1、必须履行社会环境责任；
- 2、确保产品不使用来自刚果金及其周边国家和地区“冲突矿产”；
- 3、追溯所有产品中所含的金(Au)、钽(Ta)、锡(Sn)和钨(W)来源；
- 4、将此要求传达给贵司的上游供应商。

厦门唯恩电气有限公司支持通过行业合作来处理供应链社会责任问题，我们将持续与客户和供应商一起寻求可持续的解决方案来处理冲突矿物问题。



厦门唯恩电气有限公司  
2024年7月22日



厦门唯恩电气有限公司  
地址：厦门火炬高新区（翔安）产业区山亭路 602 号  
Tel: +86-0592-7227572 Fax: +86-592-7227569  
400-882-5885

[www.wainconnector.com](http://www.wainconnector.com)

## Conflict Minerals Policy Declaration

Dear Customer:

XIAMEN WAIN ELECTRICAL CO., LTD., registered address: No.602 Shanting Road, Xiamen Torch Hi-Tech Industrial Development Zone (Xiang'an), Fujian, hereby declares as follows:

XIAMEN WAIN ELECTRICAL CO., LTD. has always adhered to the global social responsibility as our goal, implemented ethical procurement, and promoted the sustainable development of the industrial chain.

"Conflict minerals" are minerals such as tin, tantalum, tungsten, gold, etc., originating in the Democratic Republic of the Congo and surrounding countries, whose sale may provide financial support for the ongoing armed conflict in these countries. As a global citizen, XIAMEN WAIN ELECTRICAL CO., LTD. attaches great importance to the issue of conflict minerals and takes action to deal with this problem.

The issue of conflict minerals, which is widely concerned in the electrical and other industries, is an extremely complex issue that requires the commitment and cooperation of businesses, governments, and non-governmental organizations to solve. We declare and promise not to accept the use of metals from conflict mining areas; At the same time, the suppliers of Xiamen Weien Electric Co., Ltd. are also required to:

1. Social and environmental responsibilities must be fulfilled;
2. Ensure that the products do not use "conflict minerals" from the Democratic Republic of the Congo and its neighboring countries and regions;
3. Trace the source of gold (Au), tantalum (Ta), tin (Sn) and tungsten (W) contained in all products;
4. Communicate this requirement to your company's upstream suppliers.

XIAMEN WAIN ELECTRICAL CO., LTD. supports industry cooperation to address the issue of social responsibility in the supply chain, and we will continue to work with customers and suppliers to find sustainable solutions to deal with the problem of conflict minerals.

XIAMEN WAIN ELECTRICAL CO., LTD.  
Jul. 22, 2024

**Xiamen Wain Electrical Co., Ltd.**

No.602 Shanting Road, Xiamen Torch Hi-Tech Industrial Development Zone (Xiang'an)



Tel: +86-592-7227572 Fax: +86-592-7227569

400-882-5885

[www.wainconnector.com](http://www.wainconnector.com)